
 

活動日期

Activities date

活動時間

Activity time

活動地點

Event Location

報名對象

Qualifications

報名日期

Registration date

艾茉爾婚宴會館 (新竹市海埔路588號)

GANGNAN L’AMOUR” Banquet Hall (No. 588, Haipu Road, Hsinchu City)

活動費用說明

Activity fee

description

(2).已報名者，若因個人因素未出席，請提出相關佐證文件，否則不予退還保證金，活動當天務必於活動招待現場領取入場小禮物及完  成報到作業。

     If those who have registered do not attend due to personal reasons, please provide relevant supporting documents, otherwise the deposit will not

     be refunded on the day of the event.Be sure to pick up the admission gift and complete the registration process at the event reception.

(3).活動當天因逢年度歲修作業，主管提報因公務留守或國內外出差者，予以補助活動餐費現金$1,000元/人，其他未報名參加者，視同棄權。

     On the day of the activity, due to annual homework assignments, those who are left behind due to official duties or on domestic or overseas

     business trips will be given a cash subsidy of $1,000 per person for meal expenses. Others who have not signed up to participate will be deemed to

      have abstained.

(4).外籍人員全數搭乘公司交通車前往，台籍人員需共同搭乘成者，請於報名時備註。

     All foreigners will take company transportation. If Taiwanese people want to ride together, please make a note when registering.

全體同仁

All employees

其他注意事項

Other Precautions

A.報名前，請依自身狀況，謹慎評估活動行程內容之適合性。

     Before registering, please evaluate the suitability of the activity schedule based on your own situation.

D.嚴禁攜帶酒精飲品進入活動現場，違規者將沒收物品，若有因觸犯此規則而延伸其他問題(如：嘔吐物污損場地或設備損壞，則須自  行負責所有清理或毀損費用。

    It is strictly prohibited to bring alcoholic beverages into the event site. Violators will have their items confiscated. If violations of this rule lead to other

    problems (such as vomit contaminating the venue or equipment damage), you will be responsible for all cleaning or damage costs.

C.活動登記搭乘交通車者，請於9:50再公司大門口集合，10:00準時出發，逾時不候，未準時上車同仁請自行前往活動現場。

    Activity registration boarding vehicle, 9:50 meeting at the main entrance of the company, 10:00 departure time, no weather, no time to go to the

    activity site.

E.相關活動內容請參閱活動海報。

    Please refer to the event poster for related activities.

B.請參與人員配合實名制體溫量測及手部清潔作業，若在此之前如有發燒(額溫37.5℃，耳溫37.8℃、乾咳、四肢無力、呼吸困難等)不適症狀請先停止該活動之參與。

    Participants are requested to cooperate with the real-name body temperature measurement and hand cleaning operations. If you have a fever

    (forehead  temperature 37.5 ℃, ear temperature 37.8 ℃, dry cough, limb weakness, difficulty breathing, etc.) before that, please stop participating in

    the activity .

 智思緻力 Be proud & happy歡慶聖誕趴

Zhisi is committed to Be proud & happy to celebrate Christmas party

報名及繳費窗口

Payment contact

開放報名時間 Open registration time：2023/11/10~11/24 止

2023/12/10(日/Sunday)

(1).為避免資源浪費，欲報名者，請先繳納保證金$1,000元，於活動結束次日退還。

      To avoid wasting resources, those who wish to register are required to pay a deposit of $1,000, which will be refunded the day after the event ends.

慶聖誕平安佳節，迎接2024平安喜樂年~~~大大祝福與您分享~

當天有樂團帶領大家嗨翻天，點心、聖誕餐讓您吃飽飽，聖誕老公公禮物發不完的等精彩節目，

讓大家能盡情享受餐廳庭園綠意、海洋、繽紛的聖誕節日~~~~~好玩、好禮、抽抽樂好獎等著你，

邀請同仁踴躍參加。
Celebrate a safe Christmas and welcome a safe and happy year in 2024~~~ I share my great blessings with you~

On that day, a band will lead everyone to have a great time, snacks, Christmas meals will keep you full, Santa Claus will hand out endless gifts and other exciting programs.

Let everyone enjoy the greenery, ocean, and colorful Christmas in the restaurant garden~~~~~ Fun, good gifts, and lucky draws are waiting for you,

Colleagues are invited to actively participate.

​

上午AM10：30~下午PM15:00


